
MEPPEL

Gert Stam “Ik zou graag meer de inspraak 
van burgers zien als nieuwe vorm van politiek”
pagina 4

Ina Booij “Het is niet het systeem dat telt, maar 
de mens.” 
pagina 5

oktober 2020

H a l v e r w e g e  d e  r a a d s p e r i o d e

LACHGASGEBRUIK IN 
MEPPEL

STADSBUS VRIJWILLIGERSGALA
Het vrijwilligersgala op de tweede 
dinsdag in november gaat dit jaar in 
aangepaste vorm door ivm de 
beperkende maatregelen die verband 
houden met COVID-19. De fractie zal 
een 3-tal vrijwilligersorganisaties 
bezoeken die genomineerd zijn. 
Daarvan worden opnamen gemaakt 
en geplaatst op onze website alsme-
de op ons YouTube kanaal. 
U kunt wel vrijwilligers nomineren 
voor 2021 via het e-mailadres: 

vrijwilligersgala.christenunie@gmail.com

EPPO BRUINS 
IN MEPPEL

Pagina 7

NOORDPOORT
EEN MOOIE ENTREE VOOR DE STAD

Pagina 4Lees meer op pagina 3 Lees meer op pagina 4

Lees meer op pagina 8

DE GROENE GRACHT
Lees meer op pagina 2



DE GROENE GRACHT

We zijn over de helft van de raadsperiode. 
Er zijn ruim twee jaar verstreken na 
de verkiezingen en na het vormen van 
de coalitie. De verkiezingsuitslag leek 
aanleiding te geven om de drie grote 
partijen in de raad, Sterk Meppel, VVD 
en CDA, een coalitie te laten vormen.

Wat onze opvatting was over de manier 
waarop dat is gegaan, hebben we al eerder 
verwoord. Feit is dat deze coalitie er 
kwam en dat de ChristenUnie (weer) in de 
oppositie kwam. 
De lijsttrekker van de grootste partij, 
mevrouw Bakkenes, had goede voornemens. 
“Deze keer gaat het anders”, zei ze. Bij de 
coalitievorming zou al ruimte zijn om ook 
de oppositie te betrekken bij de plannen 
voor de komende vier jaren. Het liep 
anders. In het coalitieakkoord werd bepaald 
welke onderwerpen als raadsbreed werden 
bestempeld. 
De oppositiepartijen hadden er geen inbreng 
in. Het werd een zorgvuldig uitgebalanceerd 
akkoord waar alle drie de partijen zich 
voldoende in konden herkennen.

Een van de voorbeelden is het doortrekken 
van de Prinsengracht. 

Het doortrekken van de Prinsengracht is 
een diepe wens van Sterk Meppel. VVD 
en CDA laten onomwonden weten dat ze 
daar niet voor voelen. Het onderwerp zelf, 
het opstellen van een maatschappelijke 
businesscase voor het opengraven van de 
gracht, was een van de zgn. raadsbrede 
onderwerpen. Helaas kwam ook daar weinig 
van terecht. 

In de raadscommissie kwam een voorstel 
om voor € 40.000 het onderzoek uit te laten 
voeren. 

De fractie van de ChristenUnie zag echter 
een goed idee vanuit de samenleving, dat 
tijdens de inspraakronde naar voren was 
gekomen. Niet een echte (‘natte”) gracht, 
maar een zgn. groene gracht.

Op de plaats van het tracé een groene oase in 
de stad. Goed voor het klimaat van Meppel 
en voor de portemonnee van Meppel. Ons 
voorstel was om dat onderzoek ook mee te 
nemen in de maatschappelijke businesscase. 
Maar de drie coalitiepartijen zagen ieder 
voor zich hun plan in duigen vallen. Sterk 
Meppel vreesde dat dit nog wel eens beter 
zou kunnen zijn dan de “natte” gracht en 
wilde niet meegaan in het amendement. 
VVD en CDA - toch al geen voorstanders 
van robuuste klimaatmaatregelen - vreesden 
ook dat dit plan slechter was weg te stemmen 
dan de “natte” gracht en ook zij stemden 
tegen. 

Geen enkele oppositiepartij kon zich in de 
onderzoeksopdracht vinden.

De ChristenUnie kwam bij monde van Gert 
Stam aanvankelijk met een amendement om 
het onderzoeken van een groene gracht mee 
te nemen in de MKBA, maar kreeg daar de 
handen niet voor op elkaar. 

Stam vond dat het „raadsbrede onderwerp”, 
zoals het college het volgens hem omschreef, 
een fiasco was geworden.

Stam: “Sterk Meppel heeft het opengraven 
van de gracht als droom. Daar kregen ze 
binnen de coalitie de handen niet voor op 
elkaar. Een maatschappelijk businesscase 
mocht er wel komen. Als het college in 
een tijd van bezuinigingen met het voorstel 
komt, moet Sterk Meppel in de samenleving 
en in de raad de blaren op de tong praten 
om alleen dat al te verdedigen. Wat levert 
het op, een positieve  businesscase? Zou 
kunnen. Een gracht? Ik denk het niet.”

BEZUINIGINGEN 
De oppositie ziet het niet zitten om in een 
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Huidige situatie Gasgracht

Bron: Meppeler Courant

Huidige situatie Prinsengracht 2020 Toekomstige situatie Prinsengracht als het aan de ChristenUnie ligt

Om de financiën 
van de gemeente 
Meppel op orde 
te houden is een 
hele kunst. Ook 

voor de fractie van ChristenUnie is het 
soms moeilijk kiezen. Eigenlijk wil je 
meer dan je kunt. Dat geldt voor uw eigen 
huishouding en bij de gemeente is dat 
niet anders. Zo lag er een voorstel om alle 
gesubsidieerde instellingen en organisaties 
in Meppel te korten met 5% in het voorjaar 
van 2019. Op initiatief van de ChristenUnie 

is er een avond georganiseerd om met deze 
organisaties in gesprek te gaan en te horen 
wat de gevolgen zouden kunnen zijn. Ook 
voor het volgende jaar staat mogelijk zo,n 
korting te wachten. Wij roepen daarom 
organisaties en instellingen op te reageren 
op onze vraag: Wat zouden de gevolgen zijn 
wanneer uw organisatie wederom 5% moet 
inleveren? Wordt u bedreigd in uw bestaan? 
Ons mailadres: 

fractie@meppel.christenunie.nl

tijd van bezuinigingen 40.000 euro uit te 
geven aan een onderzoek naar een gracht, 
waar vervolgens in hun ogen toch geen 
geld voor is om hem daadwerkelijk open te 
graven.

„Met de financiële kennis van nu heeft het 
college bezuinigd op zorg, verdwijnt de 
stadsbus en staan subsidieontvangers in de 
kou. Juist nu gaat het college onderzoeken 
of het tot een prestigieus grachtenplan 
kan komen,” aldus Anouk de Vlieg 
(GroenLinks). 

„ Zolang Meppels financieel benarde 
situatie voor iedereen voelbaar is, is dit 
onderzoek volstrekt misplaatst. We hoeven 
het niet te hebben over de inhoud van het 
plan, deze opzet had hier überhaupt niet 
moeten liggen.”

Egbert Knorren van het CDA vloog het 
onderwerp nogal zwaarmoedig aan. 
„Het is voldoende dat er een MKBA 
wordt uitgevoerd die beperkt blijft tot 
het opengraven van een stukje voormalig 
grachtentracé. 

En laten we daarmee dit hoofdstuk in de 
Meppeler politiek voorgoed sluiten,” aldus 
Knorren.

“De portefeuillehouder hoeft wat ons betreft 
niet bij de raad terug te komen voor meer 
geld mocht dit onderzoek onverhoopt 
duurder uitvallen. We hebben al jaren de 
discussie “open of dicht”. Het onderzoek zal 
iets opleveren. En wat ons betreft is dat het 
sluiten van het hoofdstuk “wel/niet.”

KORTEN VAN DE GESUBSIDIEERDE INSTELLINGEN



Het verhaal begint in 2018 als tijdens 
de Donderdag Meppeldagen openlijk 
lachgas wordt verkocht aan jongelui. De 
ChristenUnie fractie stelt hierover vragen 
aan het college. 

LACHGAS WORDT GEBRUIKT ALS 
EEN GOEDKOPE PARTYDRUG EN 
HEEFT NA LANGDURIG GEBRUIK 
DAN WEL IN COMBINATIE MET 
ANDERE GENOTMIDDELEN  
ZEER ERNSTIGE GEVOLGEN 
VOOR DE GEZONDHEID. 
Dat bleek uit het onderzoek dat het 
Trimbos-Instituuut deed. Bij (te)veel 
gebruik van lachgas kan een tekort ontstaan 
aan vitamine B12 met bloedarmoede en 
neurologische klachten tot gevolg. Veel 
hulpverleners sloten op social media met 
hun ervaringen aan bij deze zorgen over de 
gevolgen van het gebruik van lachgas.

Na de beantwoording van de vragen aan het 
college, waaruit bleek dat het college weinig 
kaas had gegeten van deze materie, heeft 
de ChristenUnie tijdens de behandeling 
van de begroting 2019 een motie ingediend 
waarin het college opgeroepen werd 
voorlichting te geven over de schadelijke 
gevolgen van het gebruik van lachgas, in 
de APV een verbod op te nemen en de 
“huisregels” hierop aan te passen. Deze 
motie werd mede ingediend door het CDA, 

SterkMeppel, VVD en D66. De motie werd 
unaniem door de raad ondersteund.

Het college van de gemeente Meppel 
heeft dit onderwerp besproken met 
de Horeca. Kleinhandel vanuit een 
horecalokaliteit is op grond van de Drank- 
en Horecawet verboden. Daarop moet wel 
gehandhaafd worden. Er heeft afstemming 
plaatsgevonden met het bestuur van 
Donderdag Meppel Dag. Zij gaan actief 
communiceren dat de verkoop van lachgas 
tijdens hun evenement niet is toegestaan. 
Vooralsnog zijn dit de mogelijkheden 
die het college van burgemeester en 
wethouders hebben.

De fractie van de ChristenUnie in de Tweede 
kamer heeft ook haar verantwoordelijkheid 
genomen op dit onderwerp en werkt het op 
dat niveau uit.

De inzet van de ChristenUnie was om 
plaatselijk het lachgas te verbieden. Dat 
blijkt niet mogelijk. Wij hopen dat de 
huidige regelgeving effectief genoeg zal 
blijken om het gebruik van lachgas tegen te 
gaan. De ChristenUnie zal het nauwlettend 
volgen.

WAT IS DE LAATSTE STAND VAN ZAKEN?
Volgens het Trimbos Instituut neemt het 
gebruik van lachgas toe. Het gas, afkomstig 

LACHGAS
uit stalen “slagroompatronen”, wordt met 
een ballonnetje ingeademd en levert dan 
een korte roes op. Er is nog steeds geen 
duidelijkheid over de gevolgen van deze 
inname van lachgas. Onder de jeugd lijkt 
het inmiddels een redelijk “ingeburgerd” 
gebruik te zijn.

De Staatssecretaris van VWS heeft 

het Coördinatiepunt Assessment en 
Monitoring nieuwe drugs (CAM) verzocht 
een risicobeoordeling uit te voeren met 
betrekking tot het gebruik van lachgas en op 
basis van de uitkomsten te adviseren over 
een eventuele aanpassing van het huidige 
beleid. Hierbij is het CAM verzocht bij het 
informatierapport nadrukkelijk de risico’s 
van lachgas voor de (volks)gezondheid te 
betrekken. In november 2019 kwam dit 
Coördinatiepunt met haar rapportage.

Uit dit rapport blijkt dat het recreatief gebruik 
van lachgas als verdovend middel een risico 
kan vormen voor de gezondheid. Daarom 
zijn maatregelen wenselijk die het gebruik 
van lachgas voor dit doel ontmoedigen. 
Lachgas wordt recreatief gebruikt vanwege 
de milde geestverruimende effecten en de 
korte roes. In de risicobeoordeling is een 
onderscheid gemaakt tussen de individuele 
gezondheid en de volksgezondheid in het 
algemeen. Daarnaast is gekeken naar de 
impact op de openbare orde en de relatie 
met de georganiseerde criminaliteit:

• Het risico van lachgasgebruik voor de 
gezondheid van een individu is gering tot 
matig;
• Het risico voor de volksgezondheid in het 
algemeen is matig tot groot;
• De kans dat gebruikers de openbare orde 
verstoren of daarin problemen veroorzaken 
is gering tot matig, omdat het gebruik van 
lachgas niet agressie-verhogend werkt;
• Het risico dat de handel in lachgas voor 
recreatief gebruik verweven raakt met de 
georganiseerde criminaliteit is gering.

Vergeleken met beoordelingen van 
andere verdovende middelen door de 
aan de CAM toegevoegde Commissie 
Risicobeoordeling nieuwe drugs scoort 
lachgas over het geheel hoog op risico’s. 
Daarom vindt de Commissie dat het gebruik 

van lachgas moet worden ontmoedigd 
en dat de beschikbaarheid moet worden 
beperkt. Ook aanpassing van de Algemene 
Politieverordening door daarin beperkende 
maatregelen op te nemen zijn dringend 
gewenst.

Ongetwijfeld zal daarbij ook een rol hebben 
gespeeld het beeld dat steeds scherper 
wordt wat betreft de schadelijke gevolgen 
van dit goedje voor de gezondheid van 
mensen: bijvoorbeeld brandwonden en 
verlammingsverschijnselen zoals een 
dwarslaesie, waarschijnlijk door een 
tekort aan vitamine B12. Het gevaar 
van brandwonden is zo groot dat het 
Brandwondencentrum als volgt aan de bel 
heeft getrokken:

Merel van der Mark van de Nederlandse 
Brandwonden Stichting noemt het aantal 
verwondingen door lachgas  ‘verontustend 
veel’. “Sommige slachtoffers hadden 
een huidtransplantatie nodig, en 
meerdere behandelingen. En daar 
houd je littekens aan over. Dat 
realiseren mensen zich niet”, zegt ze 
tegen RTL Nieuws.

“Dit zijn waarschijnlijk niet alle gevallen. 
Ze komen niet allemaal naar een van de 
brandwondencentra, ze gaan ook naar 
reguliere ziekenhuizen”, aldus Van der 
Mark. “In werkelijkheid kan het aantal 
slachtoffers dus nog hoger liggen. We 
maken ons zorgen. Het festivalseizoen 
is nog niet eens begonnen en juist daar is 
lachgas heel populair.” 

De Brandwondenstichting is bang voor 
veel meer slachtoffers en trekt daarom nu 
aan de bel, vooral omdat de manier waarop 
lachgas wordt gebruikt, is veranderd. 
“Vroeger had je van die slagroomcilinders, 
nu zijn het grote tanks. Die kun je ook thuis 
laten bezorgen, even googelen en dan kun 
je ze zo bestellen”, zegt Van der Mark. 
“Die tanks klem je tussen je benen. Je 
ademt het gas van de ballon in, en komt in 
een roes. Maar door die roes is je pijngrens 
hoger en dan voel je niet dat je benen heel 
koud worden en bevriezen. De wonden 
lijken op diepe tweede- en derdegraads 
brandwonden.”

Mocht je zo’n verwonding oplopen, koel 
de wond dan niet zoals je bij brandwonden 
doet, geeft Van der Mark als tip mee. “Wat 
je wel moet doen: de wond afdekken, 
warm en droog houden, de kleding zo 
snel mogelijk verwijderen en een arts 
waarschuwen.”
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PROJECT NOORDPOORT
Rijdt u via de N375 naar de binnenstad 
van Meppel, dan komt u binnen via 
de ‘Noordpoort’. Een gebied met 
woonbuurten en bedrijventerreinen. 
De gemeente Meppel wil samen met 
bewoners, bedrijven, overheden 
en organisaties dit gebied 
transformeren. Het moet weer een 
visitekaartje voor Meppel worden. 

Een mooie entree voor de stad. 
Op een vernieuwende manier 
plannen maken voor Noordpoort.
In de vorige raadsperiode heeft 
toenmalig wethouder Gert Stam zich 
ingespannen om het gebied aan de 
noordkant van Meppel op te knappen. 
Het gebied werd in zijn tijd Noordpoort 
genoemd; een naam die door hemzelf is 
bedacht. Met dit plan wordt gelijk het 
probleem aan de Steenwijkerstraatweg 
opgepakt. Minder verkeer, een betere 

ontsluiting vanaf de rotonde bij de 
watertoren en een mooie invulling van 
het gebied waar de Drentse Hoofdvaart 
Meppel binnenkomt en aan de andere 
kant van Meppel in het Meppelerdiep 
uitmondt. Na een tijd van voorbereiding 
zal binnenkort het bestemmingsplan 
in procedure gaan. De manier waarop 
dat plan tot stand is gekomen is uniek 
voor Nederland. Geen regels meer wat 
er wel of niet precies mag, maar welke 
kwaliteiten het gebied moet krijgen. En 
dat vooruitlopend op de Omgevingswet. 
Onze fractie houdt goed in de gaten 
dat deze voor Meppel waardevolle 
ontwikkeling door blijft gaan. Want we 
kijken niet alleen naar de korte termijn, 
maar ook naar de lange termijn. En voor 
de lange termijn van Meppel is dit een 
goede start geweest van ChristenUnie 
wethouder Stam.

Gert Stam was in de vorige raadsperiode 
wethouder in Meppel met een uitgebreide en 
uitdagende portefeuille. Nu zit Gert samen met 
Ina Booij weer namens de ChristenUnie in de 
gemeenteraad. We vroegen hem om samen eens 
terug te kijken op de afgelopen periode. 

4 jaar wethouderschap, wat laat je daarin 
achter?
Nou, ten eerste vind ik het erg jammer dat ik 
het niet heb kunnen voortzetten. Het is heel 
fijn om veel te kunnen doen voor de Meppeler 
samenleving. Neem nou bijvoorbeeld het 
project Noordpoort dat landelijk bekendheid 
heeft gekregen. Een oud industrieterrein dat 
herontwikkeld moest worden. We hebben samen 
met de partijen en inwoners gekeken wat het 
moest en kon worden. Omwonenden vonden 
het fijn dat hun situatie serieus genomen werd, 
dat ze gehoord werden en inspraak hadden. Het 
voelde als een soort feestje en mensen voelden 
zich welkom. Deze manier van werken was een 
insteek van samen de samenleving opbouwen 
en dat is een belangrijk speerpunt voor de 
ChristenUnie. Een coalitie met de samenleving is 
belangrijker dan een coalitie met partij 1 of partij 
2. Het was dan ook mooi dat we dat als titel van 
het coalitieakkoord konden noemen 
 
Na de laatste verkiezingen hebben jullie niet 
aan tafel mogen zitten om te praten over een 
niet college. Wat vind je daarvan?
We hebben het tijdens de laatste verkiezingen 
heel goed gedaan; We zijn 4e partij van Meppel 
geworden. Ik had graag gezien dat we eens 

met de hele raad om tafel zouden zitten en te 
kijken wat we allemaal te bieden hebben, een 
raadsakkoord met hoofdlijnen en dan kijken 
wel partijen daar het best uitvoering aan kunnen 
geven, een akkoord dat de hele raad ondertekent. 
Maar de grootste 3 partijen zijn met elkaar 
verder gegaan. Het had zoveel mooier geweest 
wanneer je, zeker in een situatie als afgelopen 
periode met Corona, iedereen had betrokken bij 
verschillende beslissingen. Er heerst in Meppel 
een wij-zij cultuur en dat is jammer. Wij hadden 
zo graag wat toegevoegd. Bijvoorbeeld dat 
mensen niet meer mogen samenkomen. Ik vind 
dat een heel mooi politiek aspect om te vertalen 
naar de samenleving. Politiek aandacht aan 
besteden. Ook financieel andere keuzes maken. 
Mooi om breder te kijken dan binnen je eigen 
oppositie waarmee je een vinger in de pap hebt. 
Laat de sterke kanten van de coalitie meekijken 
en helpen om Meppel beter door de crisis te 
loodsen. Minder wij-zij. Ons idee was geweest: 
Alle hens aan dek. 

En nu zit je weer naast Ina als raadslid in de 
raad. Wat neem je dan uit de vorige periode 
mee in de raad?
Mensen denken vaak oeh dat is niet makkelijk, 
want dan kun je bepaalde dingen niet zeggen 
ofzo. Ik wilde geen fractievoorzitter worden, 
want dan moet je overal iets van vinden en dat 
vond ik niet ‘sjiek’ om het zo maar te zeggen. 
Dus toen is Ina fractievoorzitter geworden 
en zij is een hele goede. Ik heb ook tot de 
zomervakantie niet het woord gevoerd om 
even in de luwte te blijven en ik heb een andere 
portefeuille genomen dan ik als wethouder had. 
Natuurlijk kan ik mijn ervaring als wethouder 
meenemen, over hoe je met dossiers om gaat 
en wat er allemaal speelt. Maar gelukkig zit ik 
mezelf niet in de weg en ook niet mijn collega’s 
waarmee ik had samengewerkt en nu nog steeds 
samenwerk, maar in een andere positie. 

Ben je politiek ook geroeid als mens?
Als wethouder is je dagelijks werk mensen te 
ontmoeten, horen wat er leeft. Jammer dat dat 
voorbij is. Nu is het meer een soort hobby in 
deze positie. Maar die 4 jaar hebben me wel veel 
gebracht. Ik heb me veel beziggehouden met de 
politiek en kan ik nu goed gebruiken. Je moet 

wel weer nieuwe inspiratie krijgen om het nu op 
deze manier te doen. Ik vind het wel mooi dat 
ik nu ook vice voorzitter van de gemeenteraad 
ben, waardoor je ook meer een functie hebt 
dat alles goed draait. De burgemeester is de 
voorzitter van de raad, maar als hij ziek is of 
eigen agendapunt inhoudelijk moet bespreken, 
dan zit ik de vergadering voor. En daarnaast ben 
ik lid van de agendacommissie en daar bereid ik 
samen de voorzitter van de raad, de voorzitters 
van de commissie en de griffier de agenda’s voor 
en zorgen we er voor dat de plaatselijke politiek 
zo goed mogelijk functioneert. Zo hebben 
bijvoorbeeld deze periode weer een nieuwe 
manier van vergaderen. Dus behalve de raad en 
commissies hebben we dan ‘de ronde’. Dat is 
een avond waarin zowel inwoners als het college 
met elkaar in ontspannen sfeer om tafel zitten en 
bespreken welke onderwerpen we hebben en hoe 
ze daar tegenaan kijken, zonder dat dat gelijk in 
de besluitvorming valt. 

Jullie zijn nu de grootste oppositiepartij. Hoe 
bevalt die rol?
De politiek is hier plaatselijk zo verdeeld dat 
je echt drie grote partijen hebt met 6, 5 en 4 
zetels. En daarnaast de partijen met 2, 2, 2 en 
1 en 1. En dat is wel een heel verschil. Dus de 
3 coalitiepartijen hebben samen 15 zetels en 
de 5 oppositiepartijen 8; dat vergt wel enige 
afstemming als je dan samen goed wil optrekken. 
Dat doen we natuurlijk ook wel, maar dan nog 
ben je maar 8 van de 23 zetels. Ik vind dat de 
coalitie toch wel heel sterk in wij-zij denkt. 
Dus je merkt nog wel eens dat er een voorstel 
is waar de oppositie en masse voor of tegen is, 
en de coalitie precies andersom. Ik vind dat geen 
goed signaal naar de samenleving toe. Je moet 
altijd proberen in verbinding te blijven en aan 
de andere kant kun je als oppositie partij ook 
wel hele goede dingen doen. Zo staat deze krant 
vol van wat we de afgelopen periode allemaal 
hebben gedaan. Dus in die zin is het ook wel een 
hele mooie positie dat je gewoon dingen kunt 
agenderen. Je zit niet vast aan een coalitiepartij. 
Dus je kunt zeggen: dit vind ik mooi, dit vind ik 
goed en dat kun je gaan agenderen. 

Dat wij-zij denken is een manier van politiek 
bedrijven die jou niet bevalt?

Nee. Dat vind ik oude politiek inderdaad. 
Nieuwe politiek is iets, wat ook op landelijk 
niveau al wordt gedaan, namelijk dat je veel meer 
kijkt naar hoe je kunt zorgen voor draagvlak. Ik 
zou het mooi vinden als we bespreken, vóórdat 
bekend wordt wie er in de coalitie zitten, dat 
we als raad zeggen van: waar willen we nou 
heen met Meppel de komende jaren? EN dat 
in een soort hoofdlijn akkoord. Dan heb je een 
gezamenlijk doel dat geldt naast de doelen die 
de coalitie aanhoudt. Iedereen heeft meegedacht 
en draagt die richting ook, wat maakt dat je je 
verbindt met elkaar omdat je onder andere één 
doel hebt.  Ik zou het ook beter vinden voor de 
politiek als geheel dat je dat op zo’n manier doet. 
Dus dat zou een hele grote wens van mij zijn, 
als we dat de volgende periode zouden kunnen 
realiseren. 

Is dat ook iets wat jullie mee gaan nemen in de 
komende gemeenteraadsverkiezingen in het 
programma? 
Lachend: Als het aan mij ligt wel! Maar ik ben 
maar 1 van de 150 ChristenUnie leden, dus 
we gaan zien wat het brengt. Maar dat zou ik 
wel mooi vinden. We zijn wel bezig geweest, 
ook in de politiek, met wat we noemen het 
“veranderend samenspel”. Daar hebben we wat 
dingen in afgesproken, maar ik vind dat nog 
heel voorzichtig. Veranderend samenspel is de 
vraag opwerpen hoe je betere verhoudingen 
krijgt tussen college, raad en inwoners, en 
ambtenaren. Nu is het allemaal nog traditioneel 
opgesteld. Maar dan wordt er bijvoorbeeld 
gedacht aan een peiling of een forum. Zo kun 
je samen veel meer kijken naar zeg maar het 
beste product. In plaats van dat je in je eentje 
op een kamertje besluit hoe de dingen moeten. 
Uiteraard blijf je wel verantwoordelijk voor 
die taak om het te beslissen, maar je zou veel 
meer moeten peilen van wat onder de mensen 
speelt. Een beetje net zoals we bij Noordpoort 
gedaan hebben. Ik zou graag meer de inspraak 
van burgers zien als nieuwe vorm van politiek 
en dat is ook een mooie concrete samenvatting 
van de ChristenUnie. Verklein de afstand van 
je partij tot de samenleving. Je kunt niet alle 
wensen vervullen, maar je kunt ze wel horen. Dat 
maakt dat een mens zich ook waardevol voelt. 
Van waarde. 

Ina Booij, fractievoorzitter en Gert Stam, 
voormalig wethouder, geven samen invulling aan de 
actie van de ChristenUnie “Tegel eruit, plant erin”.

In het kader van de landelijke operatie ‘Steenbreek’ 
hield de ChristenUnie in 2018 een symbolische actie 
om straten in Meppel een groener karakter te geven. 
Door letterlijk een tegel uit de straat te verwijderen en 
er een plant voor terug te zetten wilde de partij uiting 
geven aan haar bezorgdheid over de verstening in 
Meppel.
‘We moeten nog hard werken om onze ruimte 
klimaatbestendig in te richten’, stelt Ina Booij. ‘Het 
zou goed zijn om trottoirs en ook particuliere tuinen 
minder versteend in te richten. Want één ding is zeker: 
overtollig water zal het ons de komende tijd nog knap 
lastig maken’.

De actie was een vervolg op een door de raad 
aangenomen voorstel van de ChristenUnie om als 
gemeente mee te doen met de operatie ‘Steenbreek’. 
‘Meer groen leidt tot een betere waterberging, een 

woonmilieu met meer kleur, je bestrijdt er de hitte 
mee en planten zorgen voor opvang van fijnstof’, licht 
Gert Stam, lijsttrekker van de ChristenUnie toe. ‘En 
we bereiken dat inwoners meer betrokken raken bij 
de openbare ruimte en zo hun verantwoordelijkheid 
nemen’. De ChristenUnie hoopt dat haar actie zal 
leiden tot een stimulans vanuit de gemeente richting 
inwoners. ‘Geef bewoners de gelegenheid een tegel 
bij de gemeente in te leveren en hen er een plant voor 
terug te geven. Van verstening naar vergroening!’ luidt 
de oproep van raadslid Ina Booij.

In 2019 heeft deze actie een vervolg gehad.
Ook tuinvereniging Groei & Bloei heeft zich 
inmiddels bij dit initiatief aangesloten. De vereniging 
organiseerde samen met Intratuin de landelijke 
inwisselactie ‘Tegel eruit, plant erin’. Meer planten 
en minder tegels in de tuin zorgen voor een groenere 
leefomgeving, een grotere biodiversiteit en een betere 
waterhuishouding. 

Dit jaar heeft er voor de 6e keer op 28 maart jl. weer 
een inwisselactie plaatsgevonden.

TEGEL ER UIT, PLANT ER IN

GERT STAM: “IK ZOU GRAAG MEER DE INSPRAAK VAN BURGERS ZIEN ALS NIEUWE VORM VAN POLITIEK”
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Over zebrapaden, de Setheweg en Rogat Verkeer lijkt 
een vrij technisch onderwerp. Toch heeft het te maken 
met de vraag hoe je met je inwoners omgaat. Zorg je 
goed voor ze en neem je ze serieus? Drie voorbeelden.

ZEBRAPADEN
Al jaren vecht de ChristenUnie voor zebrapaden op de 
binnenring van Meppel. De fractie kreeg veel klachten van 
mensen die zich niet veilig voelden op het zng. ‘shared 
space’, een wegvlak waar iedereen dezelfde rechten heeft, 
of je nu voetganger bent of automobilist. Het zal niemand 
verbazen dat in de praktijk het voordeel voor auto’s en 
nadeel voor (oudere) fietsers en voetgangers evident 
is. Al in 2014 bij de totstandkoming van het college 
waarvan de ChristenUnie deel uitmaakte, is afgesproken 
dat de zebrapaden weer zouden terugkomen. Tot in 
deze collegeperiode toe is er voortdurend discussie over 
gevoerd. Eind 2019 was er een voorstel voor een zebrapad 
bij de ING- bank op de kruising van de Kruisstraat - 
Molenstraat. CDA en VVD wilden het zebrapad niet 
aanleggen. Uiteindelijk waren de andere partijen wel voor 
en kon het besluit worden genomen. In 2020 komt daar 
eindelijk een zebrapad!

SETHEWEG
VVD wethouder Roelof Pieter Koning deed het voorstel 
voor een rotonde aan de Setheweg. U weet wel, de kruising 
bij de Rendo op het Industrieterrein. Al in de vorige periode 
heeft ons raadslid Bert Kunnen zich er tegen verzet. De 
rotonde moest een half miljoen euro kosten terwijl er niet 
was nagedacht over andere, goedkopere oplossingen. 
Met een slechte financiële situatie waarmee de gemeente 
Meppel te maken heeft vond een groot deel van de raad 
dat geen goede oplossing. Ook eind 2018 is dat voorstel 

weer in de raad geweest. Alleen de VVD fractie was voor. 
Wel vond de raad dat het college goedkopere maatregelen 
moest nemen om de veiligheid te verbeteren. Onze fractie 
heeft op 30 januari 2019 gevraagd waar de maatregelen 
bleven. Die bleven namelijk uit. Exact een jaar later, op 30 
januari 2020 heeft de ChristenUnie opnieuw gevraagd naar 
deze maatregelen. Het college wilde immers aanvankelijk 
een half miljoen uitgeven aan de rotonde. Als antwoord 
op deze laatste vragen liet het college weten dat ‘na het 
aanbrengen van markering het aantal ongevallen gedaald 
lijkt te zijn. Een acuut ingrijpen lijkt hiermee ook niet 
noodzakelijk’.  Gelukkig dat we niet een half miljoen 
aan een rotonde hebben uitgegeven.

ROGAT
Nog een onderwerp dat in de vorige periode is begonnen. 
Bert Kunnen heeft zich ingespannen voor een leefbare 
verkeerssituatie in Rogat. De inwoners hadden klachten 
over de verkeerssituatie daar. Een bedrag voor het 
veranderen van de verkeersstructuur is opgenomen in 
het investeringsplan dat bij de begroting hoort. Er is 
inmiddels een wijkplatform Rogat. Dat wijkplatform 
heeft zelf een plan ontwikkeld om de verkeerssituatie 
veiliger en leefbaarder te maken. In de bespreking van 
het Gemeentelijk Verkeers en Vervoersplan heeft de 
ChristenUnie contact gehad met het wijkplatform en 
in overleg met hen een amendement ingediend om het 
bedrag naar voren te halen. Initiatief van de inwoners 
moet beloond worden, vindt de ChristenUnie. Het college 
lijkt nog niet veel haast te maken met het plan. En het 
ergste is: er wordt maar geen duidelijkheid gegeven 
wanneer de voorbereidingen kunnen worden gestart 
voor het verbeteren van de verkeerssituatie. Verkeer is 
ook: betrouwbaar zijn naar je inwoners toe! 

VERKEERSVEILIGHEID HOEFT GEEN 
HALF MILJOEN TE KOSTEN
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INA BOOIJ: “HET IS NIET HET SYSTEEM DAT TELT, MAAR DE MENS. ” 

Ina Booij, fractie komt oorspronkelijk uit 
Zeeland en sinds 1990 woont ze in Meppel. 
Ze groeit op in een christelijk gezin dat erg 
betrokken is bij de politiek en de samenleving. 
Ze kreeg mee dat je een SAMENleving samen 
maakt. En als je echt graag verandering wilt 
zien, je dicht bij het vuur moet zitten: In de 
politiek dus.

Was het meteen duidelijk bij welke partij je 
wilde? Ina: “Nee, eigenlijk niet. Het hoefde niet 
per sé de ChristenUnie te zijn, als het maar mijn 
overtuiging kon uitdragen. 

Ik heb me eerst nog verdiept in een andere 
partij, maar toen de ChristenUnie op mijn pad 
kwam, voelde ik duidelijk de echte klik.”

Wat maakte dat het toch de ChristenUnie 
werd? “Ik denk voornamelijk door het sociale 
element. Ik ben zelf ook heel sociaal groot 
geworden; mij is altijd geleerd om te delen, 
wat ook past in mijn overtuiging. Ik volg Jezus 
na en die heeft ook altijd gedeeld, ongeacht de 
achtergrond. En dat wil ik graag naleven, omdat 
er voor mij ook geen verschil is. Voor mij ben je 
even waardevol. En ja, dat aspect kan ik bij de 
ChristenUnie heel goed kwijt; Niet het systeem 
dat telt, maar de mens.” 

“En dat vind ik juist in deze tijd met corona een 
mooi voorbeeld om te noemen,” gaat Ina verder, 
“als we allemaal zijn stilgezet, wat gebeurd er 
dan? Wat doen we onszelf en de wereld aan? Dit 
is een goed moment om eens te reflecteren met 
elkaar.” 
Je kunt horen aan haar stem dat dit haar raakt. 
Ina: “Als ik bijvoorbeeld in de krant lees dat 
we alle grondstoffen die we dit jaar konden 
gebruiken al hebben opgebruikt, maar dit nu 
door corona vertraagt is, dan denk ik echt: Dáár 
moeten we echt wat aan gaan doen met z’n 
allen, hoor!  Ik hoop dat we na deze periode niet 
zomaar gaan doorleven, maar dat we bewuster 
zijn van onze keuzes en de effecten daarvan.”

Is dat ook iets waar jullie je de komende jaren 
als partij voor gaan inzetten? “Nou, eigenlijk 
doen we dat al jaren. Zoals bijvoorbeeld 
actie ‘steenbreek’. Stenen eruit, planten erin. 
Gemeente Meppel ondersteunt dit gelukkig 
ook. Dat heeft alles te maken met samen 
verantwoordelijkheid dragen.”

Jullie zijn de grootste oppositiepartij. Hoe 
werkt dat? Krijg je die rol, of neem je die rol? 
“Wij nemen die rol en proberen daar ook 
invulling aan te geven, door het verschil maken. 
Wij willen uitzenden dat iedereen van waarde 
is en we willen dat iedereen tot zijn recht komt. 
Ook als dat iets moet kosten. Zowel de mensen 
als de natuur; daar moet je zuinig op zijn!” Het 
is iets waar Ina echt voor staat en vervolgt na 
het noemen van project ‘steenbreek’, dat niet 
alleen de natuur haar passie draagt, maar ook 
de samenleving. Er is namelijk pas een nieuw 
project van start gegaan dat ‘buurtgezinnen’ 
heet, waar ze erg blij mee zijn. 
“Ja, er zijn namelijk grote kosten voor 
Jeugdzorg, maar dat niet alleen. Het is ook en 
vooral van maatschappelijk belang dat we die 
dingen opvangen met elkaar, vóór dat het zo ver 
komt dat jongeren bij Jeugdzorg belanden.” legt 
Ina uit. “Dat doen we door middel van gezinnen 
in de buurt of in de straat, die bijvoorbeeld 
helpen bij de opvoeding van de kinderen, 
oppassen, of helpen met huiswerk. Zo komt de 

focus veel meer in de buurt te liggen en is er een 
vangnet om problemen met elkaar op te lossen 
in plaats van een dure en overvolle jeugdzorg.”  

Is er nog iets dat je wilt zeggen?
“Ja, zeker,” zegt Ina en vervolgt:  “Voor heel 
de wereld is de Corona periode tot nu toe heel 
bijzonder geweest, waarin niemand wist hoe je 
daar mee om moest gaan. Ik kan me voorstellen 
dat er veel eenzaamheid is (geweest) in Meppel. 
Veel buurthuizen en andere sociale activiteiten 
gingen sluiten. En ik denk dan tegelijk ook aan 
de mensen die op een andere manier afscheid 
moesten nemen van hun dierbaren, zonder 
aanraking of nabijheid. Ik besef me heel goed 
dat al die mensen een enorme zware en eenzame 
periode hebben (gehad) en ik wil ze daarom 
graag een hart onder de riem steken en heel veel 
sterkte toewensen. Ik hoop dat er mensen in je 
omgeving zijn, die met je meeleven en naar je 
omzien.” Aldus Ina. 

Op de vraag waar Ina zich de volgende 
verkiezingen hard voor wil maken, antwoord ze: 
“Dan wil ik me graag inzetten voor het eerlijk 
verdelen van grondstoffen, arbeid en middelen, 
zodat alles ten goede komt van iedereen die het 
nodig heeft. Zonder onderscheid. Iedereen heeft 
recht op een plek om te bloeien en daar wil ik 
voor op de bres staan.”

Op initiatief van de ChristenUnie is 
coalitie Y ontstaan. Waarin jongeren 
in gesprek gaan over thema’s die 
hen bezighouden b.v: studieschuld, 
het vinden van een woning, de 
ontwikkelingen op de arbeidsmarkt 
etc. 

Ook lokaal heeft de ChristenUnie 
lange tijd aandacht gevraagd voor het 
instellen van een jeugdgemeenteraad. 
Jongeren betrekken bij de politiek 
in hun stad! Uiteindelijk is het idee 
overgenomen en in de afgelopen jaren 
hebben verschillende scholen, voor 
voortgezet onderwijs, meegewerkt aan 
de dagactiviteit jongerengemeenteraad. 
Verschillende onderwerpen stonden 
centraal waarover gesproken werd en 
een democratisch besluit genomen 
moest worden. In het afgelopen jaar 
was het thema: Groene duurzame 
gemeente. 

Tijdens de laatste jongeren 
gemeenteraad in november 2019 
vormden leerlingen van Stad & 
Esch, Drenthe College, Terra, 
Greijdanus en Dingstede de 
jongerengemeenteraad van Meppel.

 Samen mochten ze plannen bedenken 
voor een groene duurzame gemeente. 
De leerlingen kozen uiteindelijk voor 
een ruilmarkt.

Deze ruilmarkt werd gehouden om 
het stadhuis. Tijdens dit eenmalig 
evenement voor jong en oud kon 
iedereen dan spullen ruilen of cadeau 
geven. Er werden geen spullen gekocht 
of verkocht. Op 7 december jl. vond de 
eerste ruilmarkt plaats. De jongelui 
waren erg enthousiast!
Gert Stam, lid fractie ChristenUnie.

Al in 2010 lieten jongeren zich 
horen met de mededeling dat dat de 
politiek één keer per jaar een groot 
jongerendebat zou moeten organiseren. 
Tijdens zo’n debat kunnen de politieke 
partijen dan horen wat er onder de 
jongeren leeft.

JEUGDGEMEENTERAAD



VRIJWILLIGERSGALA

DE ZUIDERSCHOOL TEGEN ALLE VERWACHTINGEN IN DOOR DE 
CHRISTENUNIE BEHOUDEN VOOR MEPPEL

Zuiderschool krijgt nieuwe functie
In de vorige collegeperiode is de oude Rijks 
HBS aan het Zuideinde verkocht aan een 
ontwikkelaar die daar luxe appartementen 
wilde realiseren. Wat op dat moment 
eigenlijk niemand wist, was dat de school, 
die er haaks op staat aan de Pr. Marijkestraat 
ook van bijzondere waarde was. 

De Zuiderschool, ook wel Marijkeschool 
genoemd, had geen monumentale status en 
zou in de plannen worden gesloopt. Ons 
toenmalig raadslid Bert Kunnen heeft zich 
daar altijd met hand en tand tegen verzet, 
naar nu inmiddels blijkt terecht. 

Bert Kunnen heeft nooit een 
meerderheid van de raad achter zich 
gehad om zich sterk te maken voor 
behoud van het bijzondere pand. 

In de huidige periode heeft het 
raadslid Gert Stam deze portefeuille 
overgenomen. Het bleek dat het 
Cuypersgenootschap, een landelijke 
instelling met hart voor monumenten, 
eind 2017 een aanvraag had ingediend 
om het pand op de gemeentelijke 
monumentenlijst te zetten. Het huidige 
college heeft daarover meer dan 
een jaar geen beslissing genomen.  

De fractie van de ChristenUnie heeft een 
bureau opdracht gegeven te onderzoeken 
of dat rechtmatig was. De uitkomst was 
vernietigend. In een bespreking van het 

rapport was weer geen meerderheid in de 
raad voor behoud van het monumentale 
pand. Het anders zo monumentenbewuste 
Sterk Meppel liet het bij persoonlijke 
aanvallen en steunde het behoud van dit 
monumentale pand niet. Het college kon 
niet anders dan de procedure in gang 
zetten om het pand op de gemeentelijke 
monumentenlijst te plaatsen.

Onderzoek wees uit dat het pand nog 
zeldzamer was dan dat het eerst leek. 

Het pand werd uiteindelijk eind 2019 
op de gemeentelijke monumentenlijst 
geplaatst. In februari 2020 kwamen de 
eerste tekeningen naar buiten, waarin de 
ontwikkelaar een ontwerp had gemaakt, 
waarin het karakteristieke element in stand 
blijft.

Het blijkt dat je de moed niet moet 
opgeven als je ergens voor vecht dat je 
van waarde vindt voor Meppel. Dat heeft 
de Zuiderschool en de ChristenUnie wel 
weer bewezen!
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Dinsdag 12 november jl. hield 
de ChristenUnie voor de derde 
achtereenvolgende keer het 
Vrijwilligersgala. In een goed bezette 
foyer (er waren ongeveer 100 mensen) van 
Schouwburg Ogterop was het een en al 
vrijwilligerswerk wat de klok sloeg. 

Het kenmerk van de echte vrijwilliger? 
“Wat ik doe is niets bijzonders”, zeggen 
alle vrijwilligers. Maar ondertussen maken 
ze het leven van veel mensen om hen heen 
een stuk aangenamer.

Individueel genomineerd
Er waren drie personen individueel 
genomineerd, namelijk Marian Rosier, 
Jannie Zanen en Jan Jansen. Voor deze 
mensen zit het iets voor een ander doen ‘in 
het bloed’. Marian is vrijwilliger in Hospice 
Eesinge, maar heeft ook veel gedaan voor 
o.a. de Voedselbank, Open Doors en de 
week van het gebed. Jannie Zanen is al 
jaren vrijwilligster in het Irenehuis, waar 
ze onder andere bingo en bloemschikken 
organiseert. Tot voor kort ging ze mee met 
de bootreisjes van de Zonnebloem. 
Jan Jansen organiseert met een aantal 
anderen al jaren voor Dakajam (dat in 2020 
zijn 70 jarig bestaan viert) activiteiten voor 
kinderen in de bossen van Havelte. 

Daarnaast is Jan Jansen ook lid van het 
wijkplatform Haveltermade.

Verder waren veel stichtingen en clubs 
genomineerd. Deze organisaties kunnen 
niet zonder de drijvende kracht van een 
aantal vrijwilligers, die zich bijzonder 
hebben ingezet voor het werk van deze 
stichtingen en clubs.

FC Meo
Ab Wever en Jan Snijders zijn vrijwilligers 
voor FC Meo, een voetbalvereniging 
voor mensen met een beperking. FC Meo 
bestaat al 40 jaar. FC Meo doet mee aan 
competities en organiseer veel activiteiten 
voor de leden. Het sporten is niet alleen een 
activiteit waaraan mensen plezier beleven, 
maar helpt ook bij het gedragsproblemen 
aan te pakken. 

Stichting Kinderhulp Wit Rusland 
Fenneke Knol en Gea Dekker van Stichting 
Kinderhulp Wit Rusland vertelden over 
het vrijwilligerswerk van ruim 30 jaar. Na 
de kernramp in Tsjernobyl is het initiatief 
genomen om kinderen uit het rampgebied 
in Wit Rusland over te laten komen naar 
Nederland en bij gastgezinnen te laten 
logeren. In eerste instantie was dat voor 
hun gezondheid, maar later ging het meer 
om uitwisseling en het bieden van een 

mooie ervaring aan deze kinderen, die vaak 
uit arme gezinnen komen. Nu de landelijke 
stichting achter dit werk stopt en het vinden 
van gastgezinnen lastiger wordt, komt er 
een eind aan dit bijzondere werk. 

RTV Meppel
Ook werden twee vrijwilligers van RTV 
Meppel, Bob Munniksma en Kim Meekhof, 
geïnterviewd. Kim is de jongste van de 
vrijwilligers en maakt een programma voor 
jongeren. In totaal zijn er 128 vrijwilligers 
bij RTV Meppel en er is werk voor nog 
meer vrijwilligers. Bij RTV Meppel leidt 
men ook vakmensen op. 

Drukkerijmuseum
Wim Spelt en Ella Assenberg vertellen 
enthousiast over het Drukkerijmuseum. 
Het is een museum met alle ‘know how’ 
om ambachtelijk te kunnen drukken en 
boekbinden. Ella vertelt hoe zij bij het 
museum kwam om boekbinden te leren 
en daarna als vrijwilliger is gebleven. Het 
Drukkerijmuseum heeft op dit moment de 
expositie ‘Bijbel in beeld’. 

Groene Muggen
Gea van der Veen is vrijwilliger voor de 
Groene Muggen, die binnen Meppel zorgt 
voor gastvrijheid. Dit gebeurt door te 
helpen bij evenementen, het helpen van 
nieuwe inwoners en door oudere mensen 
uit verzorgingshuizen die vaak alleen zijn 
en nauwelijks in het Centrum komen mee 
te nemen naar het Centrum om te winkelen 
en daarna ergens wat gaan drinken. De 
Groene Muggen zijn op 1 januari van dit 
jaar begonnen en hebben op dit moment 42 
vrijwilligers. 

Mosterdmolen De Vlijt 
De vrijwillige molenaars Kees Vanger en 
Arco Pierik van Mosterdmolen De Vlijt 
zetten zich in voor het behoud van het meest 
gefotografeerde monumentale gebouw van 
Meppel. Er moet nog het een en ander 
gebeuren voordat het daadwerkelijk zo ver 

is dat er mosterd kan worden gemalen in 
deze molen en daarom zijn de vrijwilligers 
van deze molen druk bezig om het geld dat 
daarvoor nodig is bij elkaar te krijgen (zij 
vragen om donateurs). 

Zij zouden hierbij enorm geholpen zijn 
als Mosterdmolen De Vlijt de status van 
gemeentelijk monument krijgt, omdat zij 
dan makkelijker geld kunnen krijgen uit 
fondsen voor monumentale gebouwen.
In korte interviewrondes, geleid door 
Rick Buit en Gert Stam, kreeg de zaal een 
goed beeld van al het vrijwilligerswerk 
dat werd gedaan. De vrijwilligersavond 
wordt afgesloten door Ina Booij, die aan 
de vrijwilligers een blijk van waardering 
geeft. De interviews werden afgewisseld 
met mooi pianospel door Harald Schmohl.

Na afloop was er gelegenheid voor een hapje 
en een drankje. Daar werd veel gebruik van 
gemaakt. De ChristenUnie roept mensen 
alvast op om voor het vrijwilligersgala van 
volgend jaar vrijwilligers te nomineren. 
Dat kan het hele jaar door. U kunt een mail 
sturen naar vrijwilligersgala.
christenunie@gmail.com

                  

De Zuiderschool in 1929 vlak na de oplevering. Het aanzien is amper gewijzigd.



Paul Blokhuis:  “MensA bezoekers 
worden ambassadeurs” De 
staatssecretaris bracht een bezoek aan 
MensA in Meppel

Citaat uit krant: -Staatssecretaris Paul 
Blokhuis bracht  een bezoek aan de 
MensA in Meppel. Samen met de top van 

de kandidatenlijst van de ChristenUnie 
Drenthe, waaronder de lijsttrekker 
gedeputeerde Tjisse Stelpstra en oud-
wethouder van Meppel Gert Stam, ging 
hij in gesprek met de bezoekers van de 
MensA. 

Blokhuis was onder de indruk van de 

manier waarop mensen tot bloei komen 
in de MensA. De staatssecretaris, die 
in zijn portefeuille o.a. preventie heeft, 
zag bij de MensA een goed voorbeeld 
van een aanpak waar mensen in een 
kwetsbare positie zichzelf kunnen 
zijn en daardoor kunnen doorgroeien. 
Daarnaast is de MensA een goede plaats 

voor inburgeraars, die niet alleen daar 
de taal leren, maar ook allerlei mensen 
ontmoeten, waardoor ze het geleerde in 
praktijk kunnen brengen. Het gesprek 
vond plaats tijdens het eetcafé onder het 
genot van een heerlijke Iraanse maaltijd. 
Aan het eind van het bezoek kreeg 
staatssecretaris Blokhuis een rondleiding.

BEZOEK PAUL BLOKHUIS

EPPO BRUINS IN MEPPEL
Uit verkiezingsprogramma: ‘Ieder 
mens heeft iets waardevols bij te dragen 
aan de samenleving, ongeacht omvang 
en impact er van.’ 

Maandag  23 juli 2018 is Eppo Bruins, 
lid van de Tweede Kamer voor de 
ChristenUnie, op werkbezoek geweest in 
Meppel. Hij kwam om te luisteren naar 
de zorgen van Wajongers en participanten 
over de plannen rondom loondispensatie.
Het bezoek begon met een uitleg over 
het werken bij Persister in Rogat. Naast 
successen en mooie dingen (‘onze 
medewerkers zijn toppers’) werden ook 
zorgen en problemen benoemd. Waarna 
een rondleiding door het bedrijf volgde. 
Het bezoek werd, na een korte wandeling, 
afgesloten met een lunch waarbij 

gelegenheid was om door te praten met 
Eppo Bruins. 

Op het bezoek terugkijkend zei Eppo 
Bruins dat hij hier veel van geleerd heeft. 
‘We moeten goed kijken welke gevolgen 
de plannen hebben voor de doelgroep. Een 
bezoek hier geeft me veel inzicht daarin.’ 
En hij vond het een plezierige manier om 
met de doelgroep in contact te komen.

ChristenUnie Meppel blijft zich inzetten 
voor het organiseren van sociale 
ondernemingen. Op deze wijze kunnen 
mensen met een arbeidsbeperking op 
eigen niveau werken.

Persister is inmiddels verhuisd naar 
Meppel onder de naam Handypack.
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WELK ALTERNATIEF VOOR DE WEGBEZUINIGDE STADSBUS?
De ChristenUnie is voorstander van 
een samenleving waarin iedereen tot 
zijn recht komt. Dat wordt ook wel een 
inclusieve samenleving genoemd. Daarin 
is het van belang dat iedereen die niet 
mobiel is ondersteund wordt door een 
voorziening waardoor men wel in staat 
is om zo zelfstandig zich te verplaatsen. 

De stadsbus is wat ons betreft een goede 
voorziening. In november 2018 sprak 
het college nog over een evaluatie om 
de stadsdienst te verbeteren. Een half 
jaar later moet de stadsdienst eigen 
miv 2020 stoppen. Samen met andere 
fracties hebben wij ons ingezet voor 
een behoorlijke evaluatie waarna een 
besluit genomen kon worden. Behouden 
/ in afgeslankte vorm/of een alternatief. 

Maar helaas de meerderheid van 
de raad wilde niet wachten. Een 
besluit viel zonder evaluatie. 

Namens de ChristenUnie en Partij 
van de Arbeid is de evaluatie 
getoetst door een extern bureau. 
Die concludeerde dat de evaluatie 
onvoldoende is uitgevoerd. Dit was en 
is geen basis om de stadsbus te stoppen. 

Onze fracties houden de vinger aan de 
pols nu er een verkenning gaande is 
voor een alternatief. Wij zullen scherpe 
kaders en doelen stellen zodat onze 
inwoners de mogelijkheid hebben 
om zolang mogelijk zelfstandig deel 
te nemen aan onze samenleving.
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COLOFON

AANVALSPLAN BEHEERSING 
EIKENPROCESSIERUPS
Graag wil de fractie haar standpunt 
toelichten om tegen het aanvalsplan te 
stemmen. Dit heeft voornamelijk te maken 
dat in het aanvalsplan gepleit wordt om 
de rupsen te bestrijden met Xen tari. Een 
gif dat, wanneer het gebruikt wordt, niet 
alleen deze rupsen dood maar ook andere 
rupsen. Vogels die de rupsen eten en voeren 
aan hun jongen sterven ook dor het gif. 

Wij vinden het onvoorstelbaar dat een 
college die extra inzet pleegt voor het 
behoud van biodiversiteit en daarvoor 
middelen beschikbaar stelt aan de andere 
kant de biodiversiteit de nek omdraait. En 
dan te bedenken dat het middel preventief 
ingezet wordt op plaatsen waar vorig jaar 
ernstige overlast ervaren werd. Dat deed 
bij ons de deur dicht. Zo willen wij als 
christenen niet omgaan met de schepping.

ChristenUnie 
Halverwege de raadsperiode 
is een uitgave van:
ChristenUnie Meppel
Rammersveld 1
7943 LS  Meppel

Oplage: 
15.750 stuks
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INFORMATIE VANUIT DE SAMENLEVING

Om ons werk goed te doen in de raad 
van Meppel worden wij graag gevoed 
door de inwoners van onze stad.  
 
Regelmatig bezoeken wij bijeenkomsten 
om te horen wat er leeft. Ook organiseren 
wij jaarlijkse ontmoetingen zoals 
het vrijwilligersgala en een middag 
voor mensen met een beperking 
(overigens, iedereen is welkom). Op 

een laagdrempelige wijze leggen wij 
contact en luisteren we naar wat mensen 
bezighoudt en wat mogelijk verandert 
kan worden in het gemeentelijk beleid. 
Ook worden wij benaderd door inwoners 
die uitleg vragen of hun zorgen uiten over 
situaties waarmee zij te maken hebben. 
Als ChristenUnie willen op deze wijze 
tussen onze inwoners staan!

VERANDEREND SAMENSPEL
Samen vormen wij de samenleving. 
Samen zijn wij verantwoordelijk voor 
deze samenleving. Het is een van de 
punten uit het verkiezingsprogramma 
van de ChristenUnie “Waardevol”.

Daaraan wil de ChristenUnie handen 
en voeten geven. We zijn het gesprek 
aangegaan met inwoners over de vraag 
wat is de verantwoordelijkheid van de 
overheid en wat is de verantwoordelijkheid 
van de samenleving of is er sprake van 
gedeelde verantwoordelijkheid. Tijdens 
deze bijeenkomst kwam duidelijk 
naar voren dat ook onze inwoners hun 
verantwoordelijkheid willen nemen. 
Dat kunnen zijn initiatieven vanuit 
de samenleving op het gebied van 

duurzaamheid, sport, zorg, lokale 
economie of beheer van de wijk. Steeds 
moet wel het algemeen belang voor 
ogen worden gehouden. Maar er zijn 
verschillende mogelijkheden om dit te 
borgen.

In de gemeenteraad van Meppel zijn 
hiervoor initiatieven genomen. Burgers 
kunnen onderwerpen aandragen voor 
bespreking tijdens “De Ronde”, een 
maandelijkse bijeenkomst met de raad. 
Ook is er de mogelijkheid voor een 
wijkschouw, rondetafelgesprekken, 
werkbezoeken of samen met de inwoners 
een nota van uitgangspunten opstellen 
voor een nieuwe ontwikkeling. Samen 
geven wij kleur aan de samenleving!

meppel.christenunie

@cumeppel

@CUMeppel

WIL JE MET ONS MEEDENKEN?
Mocht je na het lezen van deze krant belangstelling hebben voor een functie binnen 
de fractie, het bestuur of anderszins een bijdrage willen leveren aan de CU, kun je je 
melden via het emailadres van de fractie (Colofon) 


